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SÄRSKILT YTTRANDE

Förskolenämnden

Ärende 6 - Remiss av detaljplan för Verkstaden,
Hantverket, Tonfisken m.fl. i Storängen

Remissen som inkommit till Förskolenämnden berör ett flertal detaljplaner
för bostadsområden i Storängen. Vänsterpartiet ser positivt på att det
byggs bostäder i ett kollektivtrafiknära område och på mark som sedan
tidigare ianspråkstagits för industriändamål. När det byggs bostäder så
behövs det också förskolor vilket tagits med i detaljplanerna. Det är
gedigna utredningar som görs inför att förskolor planeras. Trots detta så ser
vi att förslagen på förskolor är planerade i bottenvåning eller första
våningen i flerbostadshus. Vi i Vänstepartiet instämmer i förvaltningens
kritik mot att välja denna planering av förskolor. Kommunen har beslutat att
inte inrätta sina egna förskolor i den typen av lokaler med hänvisning till att
det försvårar tillgången till friyta och pedagogiska miljöer, detsamma anser
vi ska gälla för alla nya etableringar av förskolor i Huddinge kommun. När
ett nytt bostadsområde planeras är det istället bättre att ge barnen det
utrymme som förskolor behöver genom att planera för förskolor i friliggande
lokaler.

Vänsterpartiet vill att förskolorna som etableras i området i första hand drivs
i egen regi för att på så sätt kunna underlätta planering av verksamheten i
lokalerna i förhållande till befolkningsutvecklingen i det nya
bostadsområdet.
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